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P R O T O K Ó Ł NR II/24 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna 115 A  

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 15 maja 2024 roku 

czas trwania od 1400 do 1549 

 

W obradach udział wzięli radni oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

Otwarcia II Nadzwyczajnej sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na specjalnej 

platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z  wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Pan Bartosza Jabłońskiego Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Kierownika Marcina Pawłowskiego oraz  radnych.  

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

2 Barbara  Grzebyk TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

3 Jolanta Kadler TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

4 Zbigniew Kołodziej TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

5 Marek Kowalczyk TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

6 Paweł Łysiak TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

7 Anna Makuchowska TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

8 Andrzej Muszyński TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

9 Robert  Treller TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

10 Leszek Wieczór TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

11 Joanna  Wojciechowska TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 
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12 Anna  Wojtaszek TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

13 Waldemar Wołyniec NIE •  15.05.2024 15:01 Nieobecny 

14 Mirosław  Zawadzki TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

15 Marcin  Zbrzyzny TAK • 15.05.2024 15:01 Obecny 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2024 15:01 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:01 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:01 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:01 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:01 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:01 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:01 

7 Leszek Wieczór Za 15.05.2024 15:01 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:01 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:01 

11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:01 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:01 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:01 
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14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:01 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:01 

 

 

Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 4.1. określenia wykazu kąpielisk i określenia sezonu kąpielowego na 

terenie Gminy Dobiegniew w 2024 roku. 

 4.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-

2033. 

 4.3. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Dobiegniew, którzy 

uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu 

 4.4. wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin SGO5. 

 4.5. wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin SGO5. 

 4.6. zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobiegniew do 

tworzonego Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą ,, 

Pojezierze Dobiegniewskie''. 

 4.7. zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Dobiegniew do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Blisko Natury”. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

6. Komunikaty. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3. Wnioski i zapytania. 
Marek Kowalczyk  Przewodniczący RM -  poinformował, ma prośbę że względu na to , że 

sesja się nagrywa lepiej nie wstawać , a mówić bezpośrednio do mikrofonu.  

Ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1. określenia wykazu kąpielisk i określenia sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Dobiegniew w 2024 roku. 
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Burmistrz Bartosz Jabłoński – poinformował, że uchwała podejmowana jest co roku dotyczy 

tematu plaży na Osieku jest to jedyne kąpielisko, które funkcjonuje. Uchwała do Was trafiła. 

To gdzie ono się znajduje z mapką pewnie u Was jest, natomiast detale powiem tak ta uchwała 

byłą przygotowana już na poprzednią sesję, ale z racji tego, że  my konstytuowaliśmy się nie 

chcieliśmy w ten porządek wrzucać zbyt dużo, ale później okazało się że to jest sprawa 

niecierpiąca zwłoki stąd na moja prośbę ta  sesja nadzwyczajna. Wyszło tez kilka innych 

tematów także dziękuję za waszą obecność.  

Marcin Pawłowski- poinformował, że uchwał dotyczy kąpieliska nad jeziorem Osiek jest to 

jedyne kąpielisko, które zgłaszamy jest i zgodnie z ustawa Prawo Wodne  Rada Gminy co roku 

do dnia 20 maja określa terminy trwania sezonu kąpielowego, a także określa wykaz kąpielisk 

działających na terenie gminy stąd termin naglący, że tak powiem termin 20 maja żeby został 

zachowany.  

Jolanta Kadler – radna zapytała czy tylko w tym kąpielisku będą ratownicy?  

 Marcin Pawłowski- poinformował, że tylko w tym kąpielisku będą ratownicy ponieważ 

pozostałe miejsca są trzeba je traktować jako miejsca, które są zwyczajowo  wykorzystywane 

do kąpieli. Ustawa Prawo Wodne charakteryzuje dwa zasadnicze typy miejsc, które można 

wykorzystywać do kąpieli są to kąpieliska zgłoszone oficjalnie, a także miejsca okazjonalnie 

wykorzystywane do kąpieli. Są to miejsca na których  można kąpać się kąpiel jest dozwolona, 

ale je tworzy się tylko na 30 dni w roku kalendarzowym w ciągłości. Takie miejsca też kiedyś 

były zgłaszane to był wybieg ze względu na organizację, koszty. Te miejsca tez muszą mieć 

zabezpieczenie ratowników. Wszystkie inne miejsca takie jak dzikie plaże tam kąpiel nie jest  

dosłownie nie jest zabroniona nikomu nie można zabronić kąpania się, ale to jest kąpiel na 

własną odpowiedzialność to są tzw. miejsca zwyczajowo  wykorzystywane do kąpieli.  

Jolanta Kadler – radna zapytała od kiedy do kiedy ratownik będzie na kąpielisku na Osieku? 

Marcin Pawłowski- poinformował, że będzie tak jak jest zapisane w uchwale od 15 czerwca 

do 1 września. W tym terminie jest sezon kąpielowy i w tym terminie będzie otwarte kąpielisko 

nad jeziorem Osiek i w tym  terminie będą dyżurować ratownicy wodni.  

Andrzej Muszyński – radny zapytał czy w Radęcinie tez będzie kąpielisko? 

Marcin Pawłowski- poinformował, że jest zgłoszone zostało tylko jedno kąpielisko  nie 

zgłaszane są kąpieliska okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli wiąże się to z kosztami. 

Prawie każda wieś, miejscowość przy jeziorze ma jakąś swoją dziką plażę. Jeżeli Radni wyrażą 

taką potrzebę to będziemy to zgłaszać w tym roku zgłoszone zostało tylko kąpielisko nad 

jeziorem Osiek. Projekt uchwały, który został wysłany do zaopiniowania do instytucji, które są 
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w uzasadnieniu  wymienione uchwała została pozytywnie zaopiniowana, a oprócz tego 

Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie wyraziły zgodę na utworzenie tego kąpieliska nad 

jeziorem Osiek.  

Marcin Zbrzyzny – radny zapytał kierownika Marcina Pawłowskiego, że w pobliżu kąpielisk 

wszystkich nawet tych nie strzeżonych  są ze tam zespoły kempingowo- namiotowe mają być 

czynne od 15 czerwca  z czego wynika ta późna data uruchomienia obiektów?  

 Marcin Pawłowski- poinformował, że taki termin był wcześniejszej Pani burmistrz i tak się 

do  tego przygotowujemy. Jest tak co roku albo okres Bożego Ciała to jest ruchome święto 

nieraz przypadało w połowie czerwca i od tego długiego weekendu z reguły rozpoczynaliśmy 

sezon turystyczny w gminie Dobiegniew otwieraliśmy pola kempingowe. W tym roku zostało 

to przyjęte  jako połowa czerwca czyli weekend 15-16 czerwca sobota niedziela.  

Marcin Zbrzyzny –poinformował, że to jest troszeczkę strata jakby szansy gminy na promocję 

i długi weekend majowy, Dzień Dziecka. 

Marcin Pawłowski- poinformował, że długi weekend majowy otwieraliśmy pole kempingowe 

nad jeziorem Dobiegniew te które jest nadal udostępniane nie odpłatnie. Musimy się też liczyć 

z tym, że otwarcie takich pól kempingowych wiąże się z kosztami związanymi z obsługą.  

Marcin Zbrzyzny –poinformował, że to ta raz, ale też jest utrata możliwych dochodów. 

 Marcin Pawłowski- poinformował, że jeżeli będzie wola otwierania ich wcześniej to wtedy jak 

najbardziej będziemy przygotowywać te pola do otwarci nawet z początkiem czerwca.  

Andrzej Muszyński – radny zapytał czy w Radęcinie jest pole kempingowe płatne?  

Marcin Pawłowski- poinformował, że w Radęcinie jest odpłatne już od dwóch sezonów. 

Radęcin i Ługi są odpłatne Dobiegniew pole kempingowe tam przy jeziorze Wielgie i Osiek  są 

nadal nieodpłatne 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: określenia wykazu kąpielisk i określenia sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Dobiegniew w 2024 roku. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2024 15:09 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 
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Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:09 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:09 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:09 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:09 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:09 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:09 

7 Leszek Wieczór Za 15.05.2024 15:09 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:09 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:09 

11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:09 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:09 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:09 

14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:09 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:09 

 

Ad.4.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2033. 

Doroto Kopytek  - Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiana uchwały WPF nalata 2024-

2033 spowodowana jest tym, że gmina Dobiegniew jest jednym z Partnerów wiodących miasta 

Silow, który prowadzi projekt INTERREGU jest on skierowany do OSP. Nasza OSP w 

Dobiegniewie jest zakwalifikowana do tego projektu. Przygotowujemy dokumenty do 

podpisania umowy i jednym z wymogów jest abyśmy mieli zapisane w uchwale środki na 

realizację tego projektu. W związku z tym przygotowany jest projekt uchwały. Załącznik Nr 1 

jest to dostosowanie kwot do zarządzeń i uchwał już podjętych natomiast w Załączniku Nr 2 

do przedsięwzięcia  dorzucony jest projekt po nazwą ,,Wspólna odporność nad polsko - 

niemieckim obszarze powiązań dzięki Straży Pożarnej regiony Odry i Warty”. Jest to program 

realizowany od podpisania umowy 36 miesięcy. W tym projekcie będzie zakupiony sprzęt 

niezbędny dla OSP w Dobiegniewie oraz Strażacy będą brali w różnych ćwiczeniach. W 
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związku z tym, że projekt jest realizowany przez trzy lata środki zapewniamy dopiero w roku 

2025.  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że te zakupy są realizowane w ramach tego 

przedsięwzięcia skonsultowane ze Strażakami. Tam tak naprawdę jest zakup urządzenia 

elektrycznego rozpieracze, nożyce i to będzie dla OSP w Dobiegniewie. Wszystkie urządzenia 

dla OSP w Dobiegniewie i na pewno zakup drona. To były oczekiwania Strażaków my 

wychodzimy na przeciw.  

Andrzej Muszyński – radny zapytał czy te ćwiczenia co będą w Radęcinie podlegają temu 

programowi?  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że jesteśmy na etapie podpisywania umów tu 

jeszcze  do realizacji jak powiedziała Pani Skarbnik my dzisiaj robimy WPF, a do realizacji jest 

tam 36 miesięcy czyli te środki musi to chwile poczekać, natomiast moim zdaniem warto. To 

nie tylko my w tym Partnerstwie jesteśmy tam są jeszcze inne gminy. Konsultowane ze 

strażakami to są ich chcenia myślę, że potrzebne. 

Marek Kowalczyk - Przewodniczący Rady - zapytał, że jedna z tych rzeczy dron czy strażacy 

mówili, że mają jakiegoś człowieka przeszkolonego do obsługi dronu czy dopiero będą wysyłać 

na szkolenie?  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że w ramach tego projektu są tam trzy punkty 

dwa są zakupowe jeden dron plus tematy związane z nożycami, a jeden temat to jest szkolenia 

więc na pewno tam będzie wchodzić szkolenie. My też o tym pomyśleliśmy. Na pewno to w to 

wchodzi, a jakby nie to my staniemy na głowie żeby mieli takie szkolenie. To nie ma stać w 

garażu tylko ma być wykorzystywane.  

 

Marek Kowalczyk - Przewodniczący Rady - poinformował, że pewnie będzie to profesjonalny 

sprzęt z kamerami termowizyjnymi jak jest taki program to pewnie sprzęt jest profesjonalny 

kupowany.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2033. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2024 15:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 
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Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:15 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:15 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:15 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:15 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:15 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:15 

7 Leszek Wieczór Za 15.05.2024 15:15 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:15 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:15 

11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:15 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:15 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:15 

14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:15 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:15 

 

Ad.4.3. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Dobiegniew, którzy uczestniczyli 

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Jolanta Kadler radna- zadała pytanie czy to się bardzo zwiększyło czy są to minimalne stawki?  

 Marek Kowalczyk - Przewodniczący Rady - poinformował, że było 18 zł za rozpoczęcie 

każdej godziny w  akcji 5 zł było za szkolenie, a 3 zł to jest nowa stawka, która weszła w tej 

chwili dla nowych Strażaków ochotników, którzy podjęli się  szkolenia bo nie wiadomo czy 

coś z nich jeszcze będzie. 

Andrzej Muszyński – radny zapytał  jak by to wyglądało w budżecie jak by równe 20 zł  jaki 

to będzie koszt?  

Marek Kowalczyk - Przewodniczący Rady - poinformował, że na pewno lepiej.  
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Dorota Kopytek - Skarbnik poinformowała, że są to stawki, które będą obowiązywać, ale ile 

to będzie kosztowało niestety nie jesteśmy w stanie powiedzieć bo od każdej rozpoczętej akcji 

godziny akcji dostajemy wykazy za jakiś okres miesięczny dwu miesięczny  w zależności ile 

akcji ratowniczych czy ćwiczeń  mają Strażacy i dopiero wtedy jesteśmy w stanie powiedzieć 

ile nas kosztuje utrzymanie Ochotniczej Straży Pożarnej gminy Dobiegniew bo to są wszystkie 

jednostki to ne jest tylko OSP w Dobiegniewie, ale wszystkie jednostki, które działają na terenie 

naszej gminy mają wyjazdy na działania ratownicze. Młodzieżowa grupa OSP do tej pory nie 

miała płacone za szkolenia. W związku z tym, że ustawa zmieniła się  w październiku 2023 

roku, że również dla Młodzieżowej grupy OSP za udział w ćwiczeniach należy się ten 

ekwiwalent. W związku z tym taka jest też decyzja żeby wprowadzić uchwałą ile dla takiej 

młodzieżowej ochotników Straży Pożarnej należy się ekwiwalent. Co dwa lata musimy taką 

uchwałę zmieniać, podejmować. Patrzeliśmy jak nasze ościenne gminy mają Drezdenko ma 16 

zł za działania ratownicze Strzelce ma 22 zł najwięcej Drezdenko18 zł , Zwierzyn 18 zł, Stare 

Kurowo 18zł. Strażacy Pan Maciek rozmawiał z nimi nie nalegali żeby im podnieś ten 

ekwiwalent. Zdecydowaliśmy, że jednak im się należny za tą pracę jaką wykonują w czasie gdy 

mogli by spędzać z rodzinami. 

 Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że my tymi kwotami nie odbiegamy od naszych 

sąsiadów trzymamy rękę na pulsie żeby ci Strażacy byli właściwie doceniani natomiast kwestia 

tych 3 złotych dla osób szkolących się trzeba mieć świadomość, że przychodzi do nas młody, 

który chce iść się szkolić my do tej pory gdybyśmy utrzymali 6 złoty wcześniej 5 złoty to 

dochodzi takiej sytuacji, że my nigdy nie mamy pewności, że oni po tych szkoleniach 

faktycznie tymi Strażakami zostaną. Nie chodzi o to że my chcemy komuś krzywdę zrobić tylko 

jak ktoś chce już tym strażakiem być to jakiś tam ekwiwalent dostanie zwrot kosztów będzie 

miał. My złotówki musimy tu oglądać bo jednak musimy doceniać tych strażaków, którzy są i 

chcą pracować i tutaj nie mamy żadnych wątpliwości. Wiemy, że to jest skromna kosmetyka 

byśmy chcieli więcej, ale musimy  mieć świadomość tego te pieniądze mamy w takiej formie 

takiej ilości jakiej jest. Tak Jak Pani Skarbnik powiedziała  konsultowane ze Strażakami  nie 

miel uwag specjalnie do tego.  

Andrzej Muszyński – radny  poinformował, że dlatego zapytał co to znaczy dla budżetu 

obciążenie.  

 Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że my nie będziemy wiedzieć  jest na przykład 

teraz obsługa rajdu MTB potrzebujemy wsparcia Strażaków za to zapłacimy za chwile będzie 

Euforia dźwięku czy to Jana wszędzie potrzebujemy Strażaków za to wszystko płacimy. Dzisiaj 

nie wiemy czy to będzie 2 godziny 4 godziny czy 10 godzin. 
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Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ochotniczych 

straży pożarnych z terenu gminy Dobiegniew, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania : 15.05.2024 15:21 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:22 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:22 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:22 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:22 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:21 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:22 

7 Leszek Wieczór Za 15.05.2024 15:22 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:22 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:22 

11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:22 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:22 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:22 

14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:22 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:22 
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Ad.4.4. wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin SGO5. 

 Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że jest to kolejna uchwała, która była gotowa 

na poprzednia sesję, ale z racji tego, że nie chcieliśmy robić tam zbyt dużego bałaganu to w 

porządek dzisiejszej sesji się pojawia dlatego, że Związek zgłosił, iż jest to temat nie cierpiący 

zwłoki wygląda to tak, że jako Burmistrz do struktur związkowych wchodzę z urzędu czyli 

natomiast Radnych reprezentował Pan Bernard Szyrwiński i Joanna Grabia i z racji tego, że 

jesteśmy już w nowych okolicznościach to należałoby to uzupełnić z tond prośba będą dwie 

uchwały musimy tą uchwałę podjąć, więc to nie musi być ktoś z Radnych, ale nie ukrywam, że 

był bym szczęśliwy gdyby był to ktoś z Radnych bo ta współpraca będzie zawsze na innym 

poziomie i wydaje mi się, że jest to słuszny kierunek.   

Grażyna Gradowska - Sekretarz - poinformowała, że gospodarką odpadami na terenie gminy 

Dobiegniew zajmuje się Celowy związek Gmin SGO5 którego gmina Dobiegniew jest 

członkiem. Zgodnie ze Statutem Celowego Związku organami związku jest Zgromadzenie 

Związku i Zarząd i zgodnie z tymi zapisami Burmistrz, Wójt i gmin członków wchodzi z mocy 

zapisu Statutu jednocześnie zapisu Ustawy o samorządnie gminnym, natomiast Statut gminny 

stanowi, że w skład Zgromadzenia Związku wchodzi po trzech przedstawicieli gmin w tym 

wójt, burmistrz, prezydent oraz wybrani przez właściwą Radę Gminy dwaj dodatkowi 

Przedstawiciele. Musimy do tego podejść dlatego, że  kadencja Zgromadzenia równa się 

kadencji Rady Gmin.  

  Marek Kowalczyk - Przewodniczący Rady - poinformował, że mamy dwie uchwały czekamy 

na dwie propozycje. Kto z Państwa Radnych Pani Anna Wojtaszek 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia Celowego 

Związku Gmin SGO5. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2024 15:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 
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Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:25 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:26 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:25 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:26 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:25 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:25 

7 Leszek Wieczór Nie głosował ------------ 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:25 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:25 

11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:26 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:25 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:25 

14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:25 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:26 

 

Ad.4.5. wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin SGO5. 

 Marek Kowalczyk - Przewodniczący Rady - poinformował, że jeszcze jedna kandydatura to 

są ze trzy spotkania w ciągu roku. Zgłosił się Pan Zbyszek Kołodziej. 

  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia Celowego 

Związku Gmin SGO5. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2024 15:28 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
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Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:28 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:28 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:28 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:28 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:28 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:28 

7 Leszek Wieczór Nie głosował ------------ 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:28 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:28 

11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:28 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:28 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:28 

14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:28 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:29 

 

Ad.4.6. zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobiegniew do 

tworzonego Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą ,, Pojezierze 

Dobiegniewskie''. 

 Grażyna Gradowska - Sekretarz - poinformowała, że od 2009 roku gmina jest członkiem to 

się nazywało  Stowarzyszenie Lokalna Grupa Rybacka Pojezierze Dobiegniewskie na chwile 

obecną jest to Rybacka Lokalna Grupa Działania i tutaj również gmina ma swojego 

reprezentanta wskazywanego przez Wysoką Radę jednocześnie wpłynęło do nas pismo z   

Rybackiej Lokalnej Grupy Działania w związku z wygaśnięciem mandatu Pani Sylwii 

Łaźniewskiej Rybacka Grupa Działania zwraca się z prośba o wskazanie reprezentanta gminy 

Dobiegniew w naszym Stowarzyszeniu. Od chwili utworzenia w 2009 roku wskazany był 

ówczesny Burmistrz Leszek Waloch w 2019 roku wskazana była ówczesna Burmistrz Sylwia 
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Łaźniewska. Przygotowana jest uchwała wskazanie jako reprezentanta gminy Dobiegniew 

również Pan Burmistrz organ wykonawczy Burmistrz Bartosz Jabłoński gdzie jednocześnie  

uchylamy uchwałę wskazującą Panią Sylwię Łaźniewską.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobiegniew do tworzonego 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą ,, Pojezierze Dobiegniewskie''. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2024 15:30 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:31 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:31 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:31 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:31 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:31 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:31 

7 Leszek Wieczór Nie głosował ------------ 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:31 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:31 

11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:31 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:31 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:31 

14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:31 
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15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:31 

 

Ad.4.7. zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Dobiegniew do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania „Blisko Natury”. 

Grażyna Gradowska - Sekretarz - poinformowała, że podobna sytuacja w 2023 roku 

przystąpiliśmy do tworzonego LGD również wówczas była wskazana osoba reprezentująca 

gminę Dobiegniew Burmistrza Dobiegniewa Sylwię Łaźniewską wprowadzamy do tej uchwały 

zmianę z zapisem do reprezentowania gminy Dobiegniew Stowarzyszenia wyznacza się 

Burmistrza Dobiegniewa Bartosza Jabłońskiego.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały o przystąpieniu Gminy Dobiegniew do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania „Blisko Natury”. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2024 15:32 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna Nr 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 15.05.2024 15:33 

2 Jolanta Kadler Za 15.05.2024 15:33 

3 Zbigniew Kołodziej Za 15.05.2024 15:33 

4 Marek Kowalczyk Za 15.05.2024 15:33 

5 Paweł Łysiak Za 15.05.2024 15:33 

6 Andrzej Muszyński Za 15.05.2024 15:33 

7 Leszek Wieczór Nie głosował ------------ 

8 Waldemar Wołyniec Nieobecny ------------ 

9 Barbara  Grzebyk Za 15.05.2024 15:33 

10 Anna Makuchowska Za 15.05.2024 15:33 
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11 Robert  Treller Za 15.05.2024 15:33 

12 Joanna  Wojciechowska Za 15.05.2024 15:33 

13 Anna  Wojtaszek Za 15.05.2024 15:33 

14 Mirosław  Zawadzki Za 15.05.2024 15:33 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 15.05.2024 15:33 

 

Bartosz Jabłoński - Burmistrz podziękował za obdarzenie zaufanie postara się nie zawieś był 

to dobry wybór.  

 

Ad.5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. Brak 

 

Ad.6. Komunikaty 

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że Euforia dźwięku temat był na tyle 

zaawansowany, że rozmawialiśmy o tym czy Euforia dźwięku odbyć się powinna czy nie 

natomiast poprzednia Pani Burmistrz z Panem Pawłem Kopalą jakieś rozmowy podejmowała 

w intrenecie widniejemy na plakatach oficjalnych, że w Dobiegniewie to wydarzenie miało by 

się odbyć więc stoję na stanowisku, że  gdybyśmy się z tego wycofali to  okazali byśmy się nie 

wiarygodnym partnerem na przyszłość nie chciałbym pozostawiać niesmak w tej branży po nas 

podjąłem decyzję, że dobrze by było, żeby do tego wydarzenia doszło. Prowadzimy rozmowy 

i sporządzamy dokumenty, które są nie zbędne do realizacji tego wydarzenia bo jest to 

wydarzenie duże potencjalnie również niosące pewne niebezpieczeństwa mam świadomość, że 

Burmistrza z tego rozliczą natomiast jest to temat, który my musimy, że tak powiem nie mamy 

go zabezpieczonego w  100 % w budżecie. To, że chcę zrobić Euforię to jest jedna strona 

będziemy musieli przesunąć środki i zabezpieczyć w budżecie chcemy to połączyć z innym 

naszym wydarzeniem czyli Dobiegniew CUP ambicje były duże żeby wrócić do formuły 7 

dniowej to jest na tą chwilę nie wykonalne dlatego, że jest to temat tak w rozsypce i żeby w 

ogóle CUP się odbył i żebyśmy mieli się czym pochwalić to obiecuję, że stanę na głowie żeby 

te drużyny zjednać jesteśmy po rozmowach z dwoma potencjalnymi sponsorami, natomiast 

jeszcze nie zapadły decyzje  na 100 % z kim będziemy współpracować natomiast pomocy od 

nich będziemy potrzebować. Dzisiaj z Panek Kierownikiem Pawłowskim i z Panem Jakubem 

Ryzykiem dzisiaj mieliśmy spotkanie  przyjmiemy formułę de fakto jednodniową  bo to jest tak 

mało czasu żeby to przygotować teraz, że zakładamy, że CUP miał by się odbyć 29 czerwca, 

ale my damy radę jeśli nie damy to sygnalizuję tylko jeden temat, że może się okazać, że jeżeli 
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nie będziemy mieć zainteresowania drużyn to dla dwóch, trzech drużyn CUPU nie będziemy 

organizować i wtedy CUP przeniesiemy jako wydarzenie sierpniowe, ale to będzie nic bez was 

to będzie konsultowane z Radnymi. Zakładam, że uda się to zrobić. To się tworzy teraz od 

początku chcemy zrobić kategorii U8, U9 odmienimy formułę pójdziemy w zupełnie młodych 

piłkarzy  bo wiemy, że rodzice potrafią się tutaj mocno zaangażować i będziemy w stanie ten 

turniej zrobić na przyzwoitym poziomie. Jak wyjdzie zobaczymy będę na bieżąco starał się  

informować. Nie wyobrażam sobie żebyśmy doprowadzili do sytuacji, że nie zrobimy 

Dobiegniew CUP on musi istnieć bo wiem, że gdyby doszło tom tego, że byśmy CUP 

zlikwidowali to nie tylko Burmistrz by został zapamiętany z tego powodu, że on zlikwidował 

nie zrobił Dobiegniew CUP  tylko również Rada Miejska. Obiecuję, że Dobiegniew CUP będzie 

i będzie przyzwoicie w przyszłym roku jestem spokojny poradzimy sobie nawiązaliśmy 

ciekawe kontakty myślę, że w tych tematach te osoby pomogą, natomiast musimy na chwilę 

obecną zrobić coś z niczego.  

Temat wozu strażackiego dla Straży Pożarnej  była mowa o tym, że będziemy próbowali kupić 

ciężki samochód i na chwilę obecną stoimy na stanowisku od nas wyszło pismo intencyjne do 

Państwowej Straży Pożarnej, że jesteśmy wciąż zainteresowani tym tematem, natomiast ja Panu 

Komendantowi zasygnalizowałem, że jest to temat aktualnie dla nas bardzo trudny i dopiero po 

tym jak z Panią Skarbnik spojrzymy na budżet i będziemy przekonani na 100% bo ta intencja, 

która dzisiaj podtrzymaliśmy, że jesteśmy zainteresowani   to nie jest nic wiążącego. Byłem 

ostatnio na pikniku strażackim to nie jest tak, że my nie mamy się czym pochwalić mamy te 

samochody apetyt rośnie w miarę jedzenia nie chcę Strażakom podcinać skrzydeł stoję na 

stanowisku, żebyśmy mieli jeszcze jeden  i będzie naprawdę dobrze, ale musimy mierzyć siły 

na zamiary i jeśli się okaże, że nas w tym roku nie stać to rozmawiałem z Panem Komendantem 

zapewnił minie, że te programy funkcjonują co roku więc jeśli nie damy rade w tym roku 

podejmiemy próbę w latach kolejnych  bo nie podołamy finansowo tym bardziej, że wiemy i 

środki mamy zabezpieczone te z Komendantem Policji się spotykaliśmy i dofinansowuje ten 

zakup samochodu Policyjnego w kwocie 70000,00 złotych to jest temat, który mamy 

zabezpieczony i go na pewno zrealizujemy, natomiast wóz strażacki na razie chcemy co z tego 

wyjdzie to czas pokaże i zweryfikuje. 

 Kolejny temat na przyszłość była u mnie Pani Kierownik CUWU Marlena Pawłowska  

potrzeby tam są różne, ale jest temat nie cierpiący zwłoki to jest zakup autobusu, który dowozi 

niepełnosprawne dzieci do szkoły w Strzelcach Krajeńskich. Ten autobus, który jeździ teraz 

jest stan teraz przeszedł badania techniczne, ale czy przejdzie w przyszłym roku dla mnie jest 

to agonia musimy sie tutaj pochylić nad pomysłem, żeby zakupić nowy sprzęt. My 
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potrzebujemy samochód na 25 osób. Zobaczymy jakie będą programy jeśli nie to będziemy 

myśleć nad jakimś lizingiem tego tematu pod dywan zamieś nie możemy. Nam ten problem w 

Dobiegniewie narasta. Na wysokości zadania musimy stanąć musimy im zapewnić godne 

warunki i bezpieczne żeby mogli dojechać. Mogli byśmy zrobić to przetargiem nam jest lepiej 

kupić ten autobus mieć do własnej dyspozycji na różne inne okoliczności niż iść w stronę 

obsługi PKS.  

Ostatnia sprawa pojawiły się tutaj takie głosy z sali narad, że Radni, którzy są gdzieś tam 

zupełnie z tyłu musimy pomyśleć nad formułą ułożenia stołów, albo ułożenia Radnych. Z tyłu 

nie jest komfortowe miejsce. Tam często jest głośno nie wszystko słychać. Chcemy poprawić 

komfort pracy żeby każdy Radny miał te same warunki.   

Bartosz Jabłoński - Burmistrz  zaprosił na Rajd w przyszłą niedzielę. Rozpoczyna się Rajd o 

godzinie 11.00. Rejestracja uczestników od godziny 10.00. Dzień wcześniej czyli w sobotę są 

zawody zorganizowane dla dzieci cała infrastruktura będzie przygotowana   w stronę dzieci 

będziemy chcieli ukłon zrobić. Zapraszam do czynnego udziału wszystkich Radnych. Będę na 

pewno na otwarciu już dziaduj się wspomagam Panią Sekretarz i poprosiłem ją o to żeby na na 

wręczeniu nagród była Pani Sekretarz dlatego, że ja też mam rodzinę i akurat w ten dzień mam 

komunię, więc na rozpoczęciu będę a później chcę dojechać na komunię też proszę o 

wybaczenie i będę tez o to prosił organizatorów żeby byli wyrozumiali ale jestem przekonany, 

że Pani Sekretarz na wysokości zadania stanie w stu procentach i o to jestem spokojny. Z 

wydarzeń sportowych mam kilka nowych pomysłów, ale o tym w swoim czasie wam powiem 

na razie Dobiegniew CUP to jest priorytet żebyśmy go zorganizowali na najwyższym poziomie. 

Za chwilę Dzień Dziecka  przejęliśmy formułę, że organizujemy go ze szkołami. Dzień Dziecka 

wypada w okresie długiego weekendu, więc przyspieszymy ten Dzień Dziecka myślę, że to 

będzie najlepsza forma bo gdybyśmy zrobili gminne obchody w sobotę jak wypada 1 czerwca 

to nie mamy gwarancji, że te dzieci przyjdą. Dużo osób będzie chciało skorzystać z długiego 

weekendu i uważam, ze Dzień Dziecka jest dla dzieci jak zrobimy go przy pomocy szkół i 

pomożemy im w tej organizacji to będzie to Dzień Dziecka z prawdziwego zdarzenia.  

Marcin Zbrzyzny - radny zapytał Pana Burmistrza na jaki dzień jest planowany Gminny  

Dzień Dziecka ? 

Bartosz Jabłoński - Burmistrz - poinformował, że środa 29 maja.  

Marek Kowalczyk - PRM przypominał Radnym o oświadczeniach majątkowych składanych 

do 6 czerwca. 
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Marek Kowalczyk - PRM zwrócił uwagę, że do Rady Miejskiej, Przewodniczącego RM lub 

Przewodniczących poszczególnych komisji te dokumenty składamy w Biurze Rady, a 

dokumenty składane do Pana Burmistrza składamy w sekretariacie.  

 

Ad.7. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął II 

Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka  

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie 

                                                                                                                /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 


